「旭日集團全力贊助:東華三院·香港黃金交易所·中國香港保龄球總會慈善保龄球大賽」將於 2025年1月4日(星期六)假啟德體育園保齡球場舉行,為本院「選擇性緘默症親子互動輔導服務」 籌募經費。

啟德體育園是香港歷來最大型體育基建項目,將全面推動本港體育發展,並帶動休閒娛樂及 旅遊業等盛事及產業經濟發展。東華三院作為首間慈善機構於啟德體育園保齡球場舉辦賽事,饒富 意義。

此次活動收益將全數撥用於本院「選擇性緘默症親子互動治療」。選擇性緘默症是焦慮症的一種,其特徵是兒童在特定的社交場合中無法説話,影響兒童學習或社交表現。有見及此,東華三院何玉清教育心理服務中心於2020年從美國引入實證有效改善選擇性緘默症情況的治療模式,透過不同的説話練習及訓練,讓孩子重拾溝通的信心。

我們深盼 閣下慷慨支持,踴躍捐款出任大會贊助人,或與親朋好友組隊切磋,齊心幫助 有需要兒童。

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項活動的直接開支,亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除行政費用,確保公眾善款全數撥用於本院服務。

祈請大家踴躍支持,與我們並肩同行,為下一代攜手創未來。

"Glorious Sun Group proudly sponsors: TWGHs - HKGX - HKCTBC Charity Bowling Tournament" will be held on Saturday, 4 January 2025 at the Kai Tak Sports Park Top Bowl Tenpin Bowling to raise funds for "TWGHs Parent-Child Interaction Therapy Adapted for Selective Mutism".

The Kai Tak Sports Park is the largest sports infrastructure project ever commissioned in Hong Kong. It will boost sports development and inject impetus into related industries such as recreation, entertainment and tourism, and mega-event economy. It is our great honor to be the first charitable organization to host an event at the Kai Tak Sports Park Top Bowl Tenpin Bowling, which carries significant meaning.

All the proceeds raised from this event will be used to support "TWGHs Parent-Child Interaction Therapy Adapted for Selective Mutism". Selective mutism is an anxiety disorder characterized by a child's consistent failure to speak in specific social situations, which affects their academic or social performance. As such, TWGHs Ho Yuk Ching Educational Psychology Service Centre brought in the therapy model, an evidence-based intervention for improvement of symptoms of selective mutism, from the United States in 2020. Through a variety of speech training and practice, children can be able to regain their confidence in communication.

We earnestly look for your support to be one of our patrons, or form teams with family and friends for this Charity Tournament. Let us work together in helping children in need.

All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events and no administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure that all public donations will go directly to our services.

Please join us to create a better future for support the next generation.

(楊燕芝)

籌委會主席暨東華三院總理

(Jennifer YEUNG, JP)

Organizing Committee Chairman cum Director, Board of Directors

(鄧明慧) 東華三院主席 (TANG Ming Wai) Chairman

Board of Directors

## 籌委會委員 Organizing Committee Members

伍怡第四副主席 Mr. Jonathan NG, 4th Vice-Chairman

姚銓浩總理 Mr. CJ YAO, Director

鄭婉玉總理

張業維總理 Mr. CHEUNG Yip Wai, Daniel, Director

Miss ZHENG Wanyu, Anastasia, Director

林筱旻總理 Ms

Ms. Joyce LAM, Director

鄭建好總理 麥德銓總理

Mr. Tony CHENG, Director

Mr. MAK Tak Chuen, Paul, Director

孫曦總理

Mr. Eric SUN, Director